
Generalforsamling – Red Liners, Niverød  
 

Onsdag den 19. februar 2014 kl. 20:00 i Tingstedet, Valmuens Kvarter 31, 2990 Nivå 
 

Referat 
 

1. Velkommen  

a) Valg af referent 

Marianne Munch blev valgt 

b) Valg af ordstyrer 

Susanne Pettersson blev valgt 

c) Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt 

2. Formandens beretning v/Ulla Jessen 

Beretningen blev godkendt, og denne kan læses på WWW.red-liners.dk.  
 
Med hensyn til de efterfølgende kommentarer til formandens beretning omkring den mulige brug af 
Molevitten, har formanden efterfølgende undersøgt dette nærmere og kommenteret dette til slut i 
beretningen. 

 
3. Regnskab v /Birgit Pedersen 

Birgit gennemgik regnskabet og kunne oplyse, at vi var lidt færre medlemmer i forhold til året før, 
men disse har til gengæld været flittigere til at møde op, da vi har fået mere ind i danseafgifter.  
 
Fødselsdagsfesten gav stadig lidt underskud, men dette var dog væsentligt lavere end året før. 
 
Lokaleudgifterne har været væsentlig lavere i 2013, da vi jo har danset på Nivå skole syd om 
tirsdagen fra august.  
 
Regnskabet blev herefter godkendt. 
 
Kontingent og danseafgift forbliver uændret. 
 

4. Valg 

a) Ulla er på valg, modtager genvalg 

Ulla Jessen blev genvalgt under stor klapsalve 

b) Ruth er på valg, modtager genvalg 

Ruth Stoltz blev genvalgt under stor klapsalve 
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c) Marianne (suppleant) er på valg, modtager genvalg 

Marianne Munch blev genvalgt 

d) Else (suppleant) er på valg, modtager genvalg 

Else Nicolaisen blev genvalgt 

e) Hanne (revisor) er på valg, modtager genvalg 

Hanne valgte ikke at genopstille alligevel, og i stedet blev Janne Madsen fra hold 

”Mellemøvet” valgt.  

Formanden takkede Hanne med en buket blomster for det lange samarbejde. 

5. Indkomne forslag 

Der var ingen indkomne forslag. 

6. Eventuelt 

- Der blev spurgt ind til, om man kunne starte med at danse tidligere på dagen end kl. 16.30, men 
dette kunne ikke umiddelbart lade sig gøre. 

 
- Birgit takkede på medlemmernes og bestyrelsens vegne Ulla og Ruth for deres store arbejde og 

engagement i foreningen. 
 

                       Generalforsamlingen sluttede kl. 20.50, og ordstyreren kunne takke de fremmødte for god ro og orden. 

 

 
 


